金融MBA项目推荐信
Finance MBA Program Recommendation Letter
致推荐人：
您好！
[bookmark: _GoBack]申请人xx欲报考清华大学五道口金融学院与美国康奈尔大学约翰逊管理学院合作创办的双学位金融MBA项目。本项目结合中西方教学的优点，发挥两校特长，旨在培养兼具国际视野与中国实践的复合型金融人才。
推荐人的意见是招生委员会遴选学生的重要参考。请推荐人用中文或英文填写。收到推荐信后，我们可能会根据需要与推荐人进一步联系，了解相关信息。我们对推荐人公正、具体地填写推荐信表示由衷感谢，并将对推荐信内容严格保密。
Dear recommender,
The applicant— is applying for admission to a dual-degree Finance MBA program jointly created by Tsinghua University's PBC School of Finance and Cornell University's Johnson Graduate School of Management. The program aims to combine the strength of both schools and to cultivate financial talents with international vision and local practice.
Your opinion is a key factor to us in the Admissions Committee's selection of the most qualified candidates. Please fill out the form in either English or Chinese. If necessary, we may follow up with you for further information.We sincerely appreciate your unbiased opinion and specificity in this letter and we promise to keep the information confidential.
·  被推荐人姓名 Name of the applicant

 
*1. 请描述与申请人相识时间及如何相识。
    Please describe when and how you met the applicant?
请输入内容(Please write down the content.)

*2. 请描述申请人的突出工作成就。
    Please describe the applicant's major achievements.
请输入内容(Please write down the content.)

*3. 请描述申请人的性格特点，并且指出在哪些方面需要进一步提升。
    Please describe the applicant's personality and in which way he/she needs improvement.
请输入内容(Please write down the content.)

 4. 如果有，请提供其他有助于全面评价申请人的信息或评语。
    If any, please provide more information for us to know the applicant better.
请输入内容(Please write down the content.)

·  签名 signature

请输入签名
 
·  日期 Date

请输入日期
 
·  公司 Organization

请输入公司名称
 
·  职务 Title

请输入职务
 
·  地址 Address

请输入地址
 
· 邮编 Postcode

请输入邮政编码
 
·  电话 Telephone number

请输入电话号码
 
· 手机 Mobile

请输入手机号码
 
·  电邮 Email

请输入电子邮箱
 

